



**For immediate release:**  
11 July 2018

## Thousands wowed by NABA Theatre's new show

**Phnom Penh, Cambodia, 11 July 2018** – The latest edition of NABA Entertainment Spectacular free show – Viva La Colours has attracted over 1,000-strong audience including local celebrities to the NABA Theatre @ Naga2 during its first opening weekend.

Headlined by a highly talented international and local ensemble cast, one of the highlights of the show was The Icarian Gamers, two Ethiopian brothers of the famous TV show Spain's Got Talent, who earned the esteemed Golden Buzzer for their gravity-defying acrobatics. The thrilling new act has teamed up with the wildly entertaining Colombian performers, Dance Stars to deliver a spectacular performance that garnered thunderous applause and rave reviews from the audience.

"It was very exciting to see the fast-tempo Latin dance and jaw-dropping acrobatics combined together. I have never seen such a brilliant and breath-taking choreography executed with a perfect precision before!" enthused Kem Sreykeo, second runner-up of Miss Cambodia 2017.

Another spotlight for the evening was The Wonder-Changers, a Russian double act featuring mystifyingly quick switches of costumes who performed alongside with Poker-The Magician from Taiwan. The rare collaboration kept the audience glued to the edge of their seats throughout the show.

"It was mind-boggling to see how she performed those costume switches in seconds! I will definitely come back and bring my family and friends to watch this unbelievable act," exclaimed Doriko, a rising star in the Cambodia entertainment scene.

The brand new show has cleverly combined an exciting medley of singing, dancing, acrobatics, magic acts in colourful costumes and synced with technicolour projections in Cambodia's first 3D video mapping theatre to be the most colourful show in town!

Admission to the show is free for all! A total of 1,000 seats are available for each show on a first-come-first-served basis, so bring your families and friends along. This highly entertaining 5-star free show is suitable for audiences of all ages including children. Catch *Viva La Colours* from now till 12 August at 7.30pm, Wednesdays to Sundays at NABA Theatre, Naga2.

###



### **About NagaWorld**

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, 27 food & beverage outlets and clubs, two all-suite luxurious spas, the state-of-the-art, 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty-Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

### **For media enquiries or photos, please contact:**

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: <a href="mailto:melanieloong@nagaworld.com">melanieloong@nagaworld.com</a></p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: <a href="mailto:phouksolinda@nagaworld.com">phouksolinda@nagaworld.com</a></p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់  
ថ្ងៃទី ១១ កក្កដា ២០១៨

**ទស្សនិកជនរាប់ពាន់នាក់ បានមកទស្សនា និងរីករាយការសម្តែងថ្មីនៅ NABA**

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ១១ កក្កដា ២០១៨ ៖ ការសម្តែងថ្មីចុងក្រោយនៅសាលាមហោស្រព NABA នៅណាហ្គាទី ២ ដែលមានឈ្មោះថា “ព្រឹត្តិការណ៍សិល្បៈចម្រុះពណ៌” ឬ Viva La Colours បានទាក់ទាញទស្សនិកជនជាង ១០០០ នាក់កាលពីចុងសប្តាហ៍មុន ។

ការសម្តែងលំដាប់ពិភពលោកនេះ មានការចូលរួមសម្តែងដោយសិល្បករ សិល្បការិនីជាតិ និងអន្តរជាតិជាច្រើនរូបដែលក្នុងនោះមានការសម្តែងសៀកបង្វិលខ្លួនលើអាកាសរបស់បងប្អូនពីរនាក់មកពីប្រទេសអេស្ប៉ាញពីក្នុងទ្វីបអាហ្វ្រិកពីកម្មវិធី Spain's Got Talent ដែលពួកគេទាំងពីរទទួលបានការចុចប៊ូតុងមាសពីគណកម្មការសម្រាប់ការសម្តែងដែលគ្មានអ្នកណាធ្វើដូច ។ ការសម្តែងដ៏រស់រវើកមួយទៀត គឺជាការសម្តែងរាំដោយក្រុមរាំមកពីប្រទេសកូឡុំប៊ីដែលពួកគេទទួលបានការទះដៃអបអរសាទរយ៉ាងខ្លាំងពីទស្សនិកជន ។

កែម ស្រីកែវ ដែលជាកញ្ញាឯកកម្ពុជាចំណាត់ថ្នាក់លេខបីប្រចាំឆ្នាំ ២០១៧ បានឲ្យដឹងថា “ខ្ញុំពិតជារំភើបយ៉ាងខ្លាំងដែលបានឃើញការសម្តែងរាំប៉ារ៉ាទ្រាតាំងដ៏រស់រវើកនេះ! ខ្ញុំមិនធ្លាប់បានទស្សនាការសម្តែងដ៏អស្ចារ្យដូច្នោះទេពីមុនមក! វាពិតជាប្លែកខ្លាំងណាស់!” ។

មួយទៀត គឺជាការសម្តែងសៀករហ័សកម្មរបស់ក្រុមសៀក Wonder Changers មកពីប្រទេសរុស្ស៊ីដែលពួកគេអាចប្តូរសម្លៀកបំពាក់រហ័សដូចផ្លេកបន្ទោរ ខណៈការសម្តែងសៀកសន្លឹកបៀរបស់អ្នកលេងសៀកមកពីតៃវ៉ាន់ក៏មិនធម្មតាដែរ! ការសម្តែងលំដាប់អន្តរជាតិនេះ បានធ្វើឲ្យទស្សនិកជនងើបពីកៅអី និងស្ទើរចសរសើរមិនដាច់ពីមាត់ ។

ចំណែក ដូរីកូ ដែលជាតារាដែលទើបនឹងមានឈ្មោះបោះសំឡេងក្នុងពិភពសិល្បៈខ្មែរ បាននិយាយផងដែរថា “វាពិតជាមិនគួរឲ្យជឿ! កាលមុនខ្ញុំធ្លាប់តែឃើញតាមទូរទស្សន៍ តែឥឡូវខ្ញុំបានឃើញផ្ទាល់ភ្នែក ។ ពិតជាអើយ! ពួកគេអាចប្តូរសម្លៀកបំពាក់ជាច្រើនឈុតក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មានវិនាទីប៉ុណ្ណោះ!” ។



ការសម្តែងថ្មីស្រឡាងនេះ មានការសម្តែងចម្រុះជាច្រើនដែលរួមមាន ការសម្តែងចម្រៀង រាំ និងស្លៀកដំរើមអមជាមួយការចាក់បញ្ចាំងរូបភាពវីដេអូនៅលើជញ្ជាំងដ៏ប្លែកភ្នែកនៅក្នុងសាលមហោស្រព 3D mapping ដំបូងគេបង្អស់នៅកម្ពុជា!

សាលមហោស្រព NABA បើកឲ្យសាធារណជនទូទៅចូលទស្សនាការសម្តែងដោយសេរីដែលមានជាង ១០០០ កៅអីសម្រាប់ការសម្តែងនីមួយៗ! មកមុន បានមុន ហើយលោកអ្នកអាចនាំក្រុមគ្រួសារ និងមិត្តភក្តិព្រមទាំងកូនតូចៗមកទស្សនាក៏បាន! ទស្សនាព្រឹត្តិការណ៍សិល្បៈចម្រុះពណ៌ដ៏ប្លែក និងអស្ចារ្យនេះ ចាប់ពីឥឡូវនេះ រហូតដល់ថ្ងៃទី ១២ សីហា នៅម៉ោង ៧:៣០ យប់ ពីរៀងរាល់ថ្ងៃពុធដល់អាទិត្យ នៅសាលមហោស្រព NABA នៅណាហ្គាទី ២ ។

###

**អំពីណាហ្គាទីលដ៍**

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាទីលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្វីត និងដីលុច្យជាង ១.៦៥៨ បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២៧ កន្លែង មណ្ឌលស្បៀងប្រណីតពីរ សាលមហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាទី ២ ហាងលក់ទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាជម្រកទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្មកម្រិតខ្ពស់បែប និងសាលប្រជុំដែលបំពាក់ដោយបរិក្ខារទំនើបៗ ។

សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: <a href="mailto:melanieloong@nagaworld.com">melanieloong@nagaworld.com</a></p>	<p>កញ្ញា ភោគ សុលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: <a href="mailto:phouksolinda@nagaworld.com">phouksolinda@nagaworld.com</a></p>
---	--





即日发布:  
2018年7月11日

## NABA 歌剧院全新歌舞秀

### 首演成功好评如潮

金边 11 日讯，金界二期 NABA 歌剧院最新精彩娱乐力作 - 炫彩夏日歌舞剧，日前揭开帷幕，成功吸引了超过千名观众与本地明星出席，观赏这精彩绝伦的演出。

这场演出，集合了超高技艺的国际及本地表演者，包括来自非洲埃塞俄比亚的兄弟组合炫技飞团。他们因参加著名的“西班牙达人秀”以凌空飞炫的超难技艺，获得评审的“黄金按钮”直接晋级决赛殊荣。这次他们将连同哥伦比亚舞者和星炫舞团，带来令人惊艳的演出，令人拍手叫好。

2017 柬埔寨选美赛第二副姐 Ms. Kem Sreykeo 表示：“步伐节奏紧凑的拉丁舞姿，配上令人惊叹的杂技表演，我从未见过如此精湛完美的舞蹈编排呈现，可说眼界大开。”

另一全场瞩目焦点，则是来自俄罗斯的男女组合闪变侠侣，两人以瞬间变装的表演技艺俘虏人心。他们将携手来自台湾的魔术扑克手一同演出，为现场观众呈现目眩神迷的精彩表演。

柬埔寨娱乐新星 Doriko 惊叹地说道：“难以置信她是如何做到，尤其一眨眼就更换服装的本领。我肯定会带着家人和朋友再次观赏这场了不起的表演。”

此外，这项演出也汇集演唱、舞蹈、杂技及魔术表演的多元色彩。全场贯穿着缤纷绚丽的视觉效果，配合柬埔寨首家 3D 影像影射歌剧院的先进投射系统，更添气势磅礴壮观。

如今，人人皆可观赏这场感官刺激的免费演出，每场演出共开放 1,000 观众席，先到先得！演出日期从即日起至 8 月 12 日，周三至周日晚上 7 时 30 分惊艳登场。今天就携同您的一家大小与亲朋好友，前来金界二期 NABA 歌剧院，亲身体会这五星级的视觉娱乐震撼！

###



## 关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店套房及豪华客房、27 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士  
资深市场传讯经理  
电话: (+855) 10 737 684  
电邮: melanieloong@nagaworld.com

李嘉宝女士  
资深市场传讯主任  
电话: (+855) 10 859 113  
电邮: britneyli@nagaworld.com